

# نشرة دافعي الضرائب Taxpayer Bulletin

## عن الهيئة

### About the FTA

The Federal Tax Authority (FTA) is the government entity responsible for the administration, collection and enforcement of federal taxes. It was established in 2016 by the late President of the UAE, His Highness Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan, via Federal Decree-Law 13 of 2016. To read more:

[Click here](#)

الهيئة الاتحادية للضرائب هي الهيئة الحكومية المختصة بإدارة وتحصيل وتنفيذ الضرائب الاتحادية؛ وتأسست بموجب المرسوم بقانون اتحادي رقم (13) لسنة 2016 الصادر عن رئيس الدولة صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان - رحمه الله، لقراءة المزيد:

[اضغط هنا](#)

## الخدمات Services

### Registered Tax Agents Page

You may use this service in case you need assistance to search for a registered Tax Agent within your area via this page:

[Click here](#)

### صفحة الوكلاء الضريبيين المسجلين

يمكنك استخدام هذه الخدمة إن كنت تحتاج مساعدة في البحث عن وكيل ضريبي مسجل في منطقتك عبر هذه الصفحة:

[اضغط هنا](#)

## إمارات تاكس EMARATAX

You can benefit from FTA's services for taxpayers on our enhanced platform "EmaraTax" which provides a wide range of services and simplified processes to help you with your tax compliance. To access EmaraTax platform:

[Click here](#)

يمكنك الاستفادة من خدمات الهيئة الاتحادية للضرائب عبر استخدام منصة "إمارات تاكس" التي توفر العديد من الخدمات والتسهيلات لمساعدتك على الامتثال الضريبي، للدخول إلى المنصة:

[اضغط هنا](#)

## التشريعات Legislations

To find the latest legislations related to Corporate Tax:

[Click here](#)

للوصول إلى أحدث التشريعات الخاصة بضرريبة الشركات:

[اضغط هنا](#)

## الأدلة المحدثة Updated Guides

The updated guide on Registration of Designated Zones for Excise Tax.

[Click here for more](#)

الدليل المحدث لتسجيل المناطق المحددة للضريبة الانتقائية.

[للمزيد اضغط هنا](#)

## تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

15<sup>th</sup> August 2023

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات الضريبية الانتقائية للفترة المنتهية في 31 يوليو 2023

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending in 31<sup>st</sup> July 2023

28<sup>th</sup> August 2023

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات ضريبة القيمة المضافة للفترة المنتهية في 31 يوليو 2023

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending 31<sup>st</sup> July 2023

## صفحة الفعاليات القادمة Upcoming Events Page

To know more about FTA's events and workshops visit our **Events Page**:

[Click here](#)

لمعرفة المزيد عن فعاليات وورش عمل الهيئة الاتحادية للضرائب قم بزيارة صفحة **الفعاليات**:

[اضغط هنا](#)

## استبيان Survey

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

شاركنا رأيك عبر "استبيان لقياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

[Click here](#)

## كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?

[info@tax.gov.ae](mailto:info@tax.gov.ae)

800 82923